

有關香港交易所惡劣天氣交易安排通知

茲通知香港交易所最新之惡劣天氣交易安排將於 2024 年 9 月 23 日起生效。屆時本行客戶在惡劣天氣情況下可繼續透過網上/流動證券買賣服務進行交易。敬請客戶確保有關登入密碼有效以免造成不便。未有申請網上/流動證券買賣服務之客戶，歡迎前往各分行辦理相關服務。

有關惡劣天氣交易安排之詳情，可瀏覽[香港交易所網頁](#)上之相關資訊。

如有查詢，請致電「商業理財通」8796 8888。

澳門商業銀行有限公司 謹啟
2024 年 8 月 28 日

Notice of Severe Weather Arrangement of HKEX

Please be informed that the latest Severe Weather Trading Arrangement of HKEX will be effective from 23/9/2024. By then, BCM customers can log into i-Securities/Mobile Securities Trading Service to perform securities trading transaction under severe weather conditions. Please be kindly reminded to keep the relevant login password valid to avoid any inconvenience. For customers who have not yet applied for i-Securities/Mobile Securities Trading Service are welcome to visit any BCM branch for application.

For further details of the arrangement, please visit [HKEX website](#) for the related information.

Please call TeleBCM at 8796 8888 for enquiry.

28 August, 2024
Banco Comercial de Macau, S.A.